

INSTALLATION INSTRUCTIONS

تعليمات التركيب

LED SPIKE LUMINAIRE

وحدة إضاءة غرس ليد

Attentions:

- Luminaire should be installed by professional electrician.
- Please make sure the power is turned off.
- Please hand in the instruction manual to the end customer. To give full play to the functions of this product, please strictly follow the installation instructions and install it correctly.
- If the cable or flexible external wire of this lamp is damaged, it must be replaced exclusively by the manufacturer, its service agent or a qualified technician to avoid a hazard.
- The light source in this lighting unit should only be replaced by the manufacturer, his service agent or a qualified technician.
- Terminal block not included. Installation must be carried out by a qualified technician.

تنبيهات

- يجب أن يتم تثبيت وحدة الإضاءة بواسطة كهربائي محترف.
- تأكد من فصل التيار الكهربائي.
- يرجى تسليم دليل التعليمات إلى العميل النهائي، من أجل الاستفادة الكاملة من وظائف هذا المنتج، يرجى اتباع تعليمات التثبيت بدقة وثبنيته بشكل صحيح.
- في حالة تلف الكبل أو السلك الخارجي المرن لهذا المصباح، يجب استبداله حصريا من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة الخاص به أو فني مؤهل لتجنب حدوث خطر.
- يجب استبدال مصدر الضوء الموجود في وحدة الإضاءة هذه فقط من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة الخاص به أو فني مؤهل.
- المنتج لا يتضمن صندوق التوصيل. يجب أن يتم التثبيت من قبل فني مؤهل.

Model	ILS5WSPILWW01	ILS5WSPILWW01	الموديل
Power	5.5W	0,0 واط	القدرة
Input Voltage & Frequency	AC220-240V,50/60Hz	تيار متردد ٢٢٠-٢٤٠ فولت، ٥٠/٦٠ هيرتز	الجهد الكهربائي والتردد
IP	IP65	٦٥	درجة الحماية
TA	-20°C~45°C	٢٠-٤٥ درجة	درجة الحرارة

INSTALLATION DIAGRAM

توصيل الأسلاك

1

This product is generally installed by landscape grounding. Product dimensions are as follows:

يتم تركيب هذا المنتج بشكل عام بالأرض. أبعاد المنتج هي كما يلي:

2

The installation diagram is as follows:

يتم توصيل الأسلاك كالآتي :

INSTALLATION STEPS

خطوات التثبيت

1

Find the location of the pipeline and find the suitable fixed point for the Luminaire to be plugged into the ground.

قم بالعثور على موقع خط الأنابيب، والعثور على النقطة الثابتة المناسبة لتثبيت المنتج.

2

a. Find a suitable grounding location. أقم بالبحث عن الموقع المناسب لوضع المنتج.

b. After matching the position, the Luminaire and the pre-embedded power cord wiring are wrapped and waterproofed, and then press the spike into the mud layer from top to bottom to fix it firmly. (After completing the installation, turn on the power.)

ب. بعد مطابقة الموضع، يتم لف وحدة الإضاءة وأسلاك الطاقة المدمجة مسبقاً وعزلها ضد الماء، ثم قم بضغط وحدة الغرس من الأعلى للأسفل لتثبيتته بالأرض. (بعد الانتهاء من التثبيت، قم بتشغيل التيار الكهربائي).

3

When wiring and installing Luminaire, you must first confirm the wiring line marks to ensure that the positive and negative poles of the connected terminals and the ground wire are correctly connected. After connecting the wires, you need to ensure that the wiring wrap is waterproof and there is no leakage problem.

عند توصيل الأسلاك وتركيب وحدة الإضاءة، يجب عليك أولاً التأكد من علامات خطوط توصيل الأسلاك للتأكد من توصيل الأقطاب الموجبة والسالبة للأطراف المتصلة والأسلاك الأرضية بشكل صحيح. بعد توصيل الأسلاك، يجب التأكد من أن غلاف الأسلاك مقاوم للماء ولا توجد مشكلة تسرب.